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酒店简介及独特卖点
Brief Introduction & Unique Selling Points

• 重庆解放碑皇冠假日酒店坐落在渝中区民族路，距离重庆江北国际机场25公里、重庆火
车北站10公里，靠近地铁1、2、6号线及机场轻轨，为您的出行提供便利。

• 酒店共338间客房，拥有豪华宽敞的客房、套房，配备有独立酒廊的俱乐部楼层客房，一
半客房可以欣赏重庆美丽的江景及夜景。

• 5间风格迥异的餐厅及酒廊，呈现极具本地和国际特色的盛宴，更有菲律宾歌手驻场演出

• 超过1472平米会议会展空间，划分出1间无柱大宴会厅（620平米）；13间不同规格的
多功能厅；P3式LED让会议展示效果加倍

• 酒店临近多国驻渝领事馆、环球金融中心、英利国际金融中心和时代广场。信步便可深
入领略解放碑的繁华与精彩，享受这个城市特有的美食和文化。此外，国泰艺术中心、
罗汉寺、长江索道及洪崖洞等旅游胜地，也举步可达。您还可轻松前往重庆人民大礼堂
等景点， 尽情探索“山城”魅力。

• Crowne Plaza Chongqing Jiefangbei is located along Minzu Road in Yuzhong District. 
The hotel is 25 kilometers from Chongqing Jiangbei International Airport and 10 
kilometers from Chongqing North Railway Station. We are close to metro line 1, 2 and 6, 
as well as the Airport Light Rail Transit, which adds to your convenience.

• The hotel has 338 rooms, with luxurious and spacious rooms, suites and club floor 
rooms with independent lounges. Half of the rooms can enjoy the beautiful river view 
and night view of Chongqing.

• 5 F&B outlets, offering best of East and West as well as singer LIVE from Philippines

• Featuring more than 1472sqm of highly functional conference and banquet space, 
comprising 13 event rooms and 1 Grand Ballrooms (620sqm), in addition with a P3 LED

• The hotel is close to the multi-national consulate in Chongqing, the WFC , the IFS and 
the Times Square. Walk around to enjoy the prosperity and splendor of Jiefangbei and 
enjoy the unique cuisine and culture of the city. In addition, tourist attractions such as 
Cathay Pacific Art Center, Luohan Temple, Yangtze River Cableway and Hongyadong are 
also accessible. You can also easily go to Chongqing People's Hall and other scenic 
spots to explore the charm of "mountain city".
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酒店房间
Rooms

房型 Room Type 房间大小/Size
房间数量

Number of Rooms

残疾人房 Wheelchair Access 48m2 2

高级大床 Superior King Room 48㎡ 83

高级双床 Superior Twin Room 48m2 84

豪华大床 Deluxe Room 53m2 61

豪华双床 Deluxe Twin Beds

Room
53m2 29

行政大床 Club King Size Room 53m2 22

行政双床 Club Twin Beds Room 53m2 3

标准套房 Studio Suite 67m2 10

商务套房 Business Suite 113m2 19

行政套房 Executive Suite 147m2 2

行政标准套房 Club Studio Suite 67m2 3

行政豪华套房 Club Premier Suite 96m2 12

行政商务套房 Club Business Suite 113m2 2

俱乐部行政套

房
Club Executive Suite 147m2 4

行政家庭套房 Club Family Suite 293m2 1

总统套房 Presidential Suite 344m2 1
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会议场地
MICE Venues

宴会厅 Ballroom 会议茶歇 Tea Break 

多功能会议室 楼层
尺寸

(长x宽,M)

面积
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空高
(H,M)

课
桌
式
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宴会厅 11楼
31 x 20 620 6m 400 650 400 600 250 250

-宴会I 11楼 12.6 x 15 190 6m 100 180 80 150 80 80

-宴会II 11楼 8.5 x 15 125 6m 60 100 60 100 60 50

-宴会III 11楼 11 x 20 220 6m 100 150 80 150 80 80

皇族I 11楼 7 x 8 56 3m 20 30 20 20 21 20

皇族II 11楼 7.5 x 8 60 3m 20 40 20 20 28 20

会议室 11楼 7.5 x 8 60 3m -- -- -- -- -- 20

首长套间 11楼 7.5 x 8 60 3m 20 30 20 20 21 20

王朝廊 10楼 16.5 x 8.5 140 3m 30 50 50 70 -- 24

秦 10楼 8 x 8 64 3m 30 40 20 30 28 20

汉 10楼 9 x 8 72 3m 30 40 20 30 28 20

隋 10楼 6.5 x 8 52 3m 20 30 10 20 21 18

唐 10楼 8 x 8 64 3m 30 40 20 30 28 20

宋 10楼 8.5 x 9 76 3m 30 40 20 30 28 20

元 10楼 6 x 8 48 3m 20 30 10 20 21 18

明 10楼 6 x 8 48 3m 20 30 10 20 21 18

清 10楼 6.5 x 8 52 3m 20 30 10 20 21 18

云霄阁 40楼
一个有别于传统观念的多功能厅。是举行高档私人酒会、珠宝展示和新品发布会的完
美场所。

宋厅 Song Room 唐厅 Tong Room
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宴会厅
Ballroom

• 重庆解放碑皇冠假日酒店大宴会厅有620平方米，空高6米，全厅无柱，可承接各种形式的会议，中西式宴席及婚宴，无论是茶歇还是用餐的
细节安排，重庆解放碑皇冠假日酒店最先进的设施设备和训练有素的专业服务人员都将为您提供最贴切的服务。我们华丽的宴会厅专为高水平的
大型会议和宴会而配备，先进的多媒体演示系统和视听系统都将带给您顶级享受。
• The magnificent Grand Ballroom of Crowne Plaza Chongqing Jiefangbei has 620 square meters. The whole ballroom is 6 meters 
high and has no pillars .It can undertake various kinds of meetings, Chinese and Western banquets and weddings. The most 
advanced facilities and equipments and trained professional service personnel of Crowne Plaza Chongqing Jiefangbei will provide 
you with the most appropriate services, regardless of the detailed arrangement of tea breaks or meals. Our magnificent banquet 
hall is specially equipped for high-level large-scale conferences and banquets. Advanced multimedia demonstration system and 
audio-visual system will bring you top-level enjoyment.
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•重庆解放碑皇冠假日酒店拥有13个多功能会议厅，
面积52-72平方米不等，拥有先进的会议音响，投
影仪及优质的会议服务。
•Crowne Plaza Chongqing Jiefangbei has 13

multi-functional conference halls with an area of

52-72 square meters . It has advanced conference

audio 、 projectors and high-quality conference

services.

多功能会议厅
Meeting Rooms
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•由于酒店宴会厅宽敞无柱，能够承接各种风
格的婚礼，你梦想中的婚礼重庆解放碑皇冠假
日酒店将为你实现。
•Because the hotel banquet hall is spacious

and no pillars , and can undertake all kinds of

wedding styles , your dream wedding will

come true for you at Crowne Plaza

Chongqing Jiefangbei

宴会厅
Ballroom
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茶歇
Tea Break

• 重庆解放碑皇冠假日酒店可提供各种主题的茶歇，酒店主厨会为会议专门
打造的茶歇菜单，使您拥有更舒适的会议体验。
• Crowne Plaza Chongqing Jiefangbei can offer tea breaks with various 

themes . The hotel chef will create a special tea break menu for the 

meeting, Make you have a more comfortable meeting experience.
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餐厅及酒吧
Restaurant & Bar

•大堂酒廊洋溢着浪漫温馨的情调。多款香浓咖啡，创意
鸡尾酒，加上特式小吃，源源供应，是商务聚会，知己
畅谈的理想地方。闲坐在这块悠闲净土，无论远眺街外
繁华景致，或细听悠扬琴韵，都是这般的自在从容。
营业时间：08:00 – 午夜 周末至凌晨01:00
Perfect for business or casual gathering with a view onto 

the throbbing pedestrian streets. Lobby Lounge offers 

specialty coffees, innovative cocktails and live 

entertainment. The perfect place to see and be seen, relax, 

unwind and listen to the soothing music where you can 

indulge in a delightful drink and light snacks. Open daily 

from 08:00 to midnight and weekend till 01:00.
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餐厅及酒吧
Restaurant & Bar

•雅轩设计斐然瑰丽，布局独具匠心，柔和悦目的灯光散发温馨舒适
的情调。在这里，你可品尝到真正的川、粤名菜，顶级海鲜和珍馐
美肴，还有各国的精选美酒满足所好。除了大厅外，特备13间豪华
贵宾房，让宾客可尊享私人空间。
营业时间：午餐 11:30 – 14:30       晚餐 17:30- 22:00
A perfect harmony between contemporary design and authentic 

Cantonese or Sichuan cuisine featuring the freshest ocean delicacies. For 

those who appreciate the finer things in life, Emerald Sea offers 

tantalizing creations in a contemporary and avant-garde setting. One of 

the city’s most elegant dining experiences, Emerald Sea will dazzle 

diners with sumptuous dishes made with sublime skill and delivered with 

unobtrusive but expert service. Extensive wine list spanning a global 

selection of vintages. Emerald Sea also features a luxury dining hall and 

13 luxurious private dining rooms. Open daily for lunch from 11:30 to 

14:30 and dinner from 17:30 to 22:00.
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餐厅及酒吧
Restaurant & Bar

•别具魅力的装潢设计，舒适的用餐环境，引领您进入环球美食之旅。
在这里，您可以尽情享受中西美食，开怀畅饮各国美酿，更可以欣
赏厨师们在开放式厨房大展超卓的厨艺，让进餐的快乐进一步升华。
营业时间：06:00 – 23:00 
Our contemporary spread features an extensive selection of International 

cooking; Asian & Western specialties to appease all palates. Our “live” 

fresh cooking action station from our flourishing kitchen is set amidst the 

Café. The café ambience is casual yet elegant and the design resembles a 

fun, lively and very informal bistro style. Open daily from 06:00 to 

23:00. 
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健身房
Gym Center
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水疗中心及游泳池
SPA & Swimming Pool
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Thank You
谢谢！

重庆解放碑皇冠假日酒店
Crowne Plaza Chongqing Jiefangbei

电话 T:(86)23 8906 6888

传真 F(86)23 8906 6999

中国重庆市渝中区民族路101号 邮编：400010

No.101,Minzu Road，Yuzhong District, Chongqing 400010,P.R.China

www.Crowneplaza.com 400 884 0888

http://www.crowneplaza.com/

